

**Permintaan untuk Mengakses Data Peribadi**

Saya membuat permintaan untuk mengakses data peribadi saya yang dalam milikan atau di bawah kawalan kumpulan Far East Orchard Limited (termasuk Far East Hospitality) (secara kolektif, "FEOrchard").

**(A) Butiran Anda**

Sila sediakan maklumat anda di ruangan yang disediakan di bawah.

Kami hanya akan menggunakan maklumat yang anda berikan di borang ini untuk mengenalpasti anda dan data peribadi yang mana anda minta akses, dan untuk membalas kepada permintaan anda.

Nama Penuh :	
NRIC/FIN/Nombor Pasport :	
Nombor Telefon :	
Alamat e-mel :	
Jika anda adalah pekerja semasa atau bekas pekerja FEOrchard, sila berikan tarikh anggaran pekerjaan anda:	

**(B) Bukti identiti anda**

Kami memerlukan bukti identiti anda sebelum kami dapat membalas kepada permintaan akses anda. Untuk membantu kami memastikan identiti anda, anda mesti membekalkan identifikasi. Kami menerima salinan fotokopi atau imej yang diimbas salah satu daripada yang berikut sebagai bukti identiti: pasport atau identifikasi berfoto seperti lesen memandu, kad pengenalan , atau sijil kelahiran.

Kami boleh meminta maklumat tambahan daripada anda untuk membantu mengesahkan identiti anda dan hak anda untuk mengakses, dan memberikan anda data peribadi yang kami pegang tentang anda. Kami berhak menolak untuk bertindak atas permintaan anda jika kami tidak dapat mengenalpasti anda.

**(C) Permintaan anda**

Sila nyatakan maklumat khusus mengenai maklumat yang anda perlukan dan mana-mana tarikh yang berkaitan:

Butiran dan skop maklumat yang diminta  (cth. kategori data peribadi yang berkaitan, tujuan pemprosesan, dan penerima kepada mana data peribadi telah didedahkan)	
Tarikh / tempoh masa rekod	
Di mana, bagaimana dan oleh siapa data itu dikumpul	

**KUMPULAN FAR EAST ORCHARD LIMITED**  
**Borang Permintaan Akses Data Peribadi**

**Notis:**

1. Bergantung pada keadaan , anda mungkin perlu membayar yuran yang munasabah sebelum permintaan anda diproses. Kami akan memaklumkan kepada anda mengenai kuantum yuran pada masa permintaan itu dibuat. Tidak membayar yuran pentadbiran dan/atau tidak mempunyai resit pembayaran yuran pentadbiran anda boleh mengakibatkan ketidakmampuan kami untuk memproses permintaan anda.
2. Sila pastikan bahawa anda telah memberikan kami semua butiran yang diminta dalam borang ini. Data peribadi yang dikemukakan oleh anda kepada kami dalam borang ini adalah perlu untuk memproses permintaan anda, dan sebarang ketidaktepatan, kesilapan atau peninggalan dalam data peribadi yang dikemukakan boleh mengakibatkan penangguhan memproses permintaan dan/atau ketidakupayaan kami untuk memproses permintaan anda.
3. Sebaik sahaja anda telah memberi kami semua maklumat yang diperlukan untuk mempertimbangkan permintaan anda, permintaan anda akan tertakluk kepada kelulusan. Kami akan berusaha untuk memberikan respons kami dalam tempoh satu bulan dari penerimaan permintaan anda (tertakluk kepada pelanjutan seperti yang mungkin kami maklumkan kepada anda).
4. Sekiranya kami untuk sebarang sebab tidak dapat memenuhi permintaan anda, kami akan memaklumkan kepada anda dalam masa satu bulan dari penerimaan permintaan tentang sebab-sebab untuk tidak mengambil tindakan dan langkah-langkah alternatif yang anda boleh ambil.
5. Sebarang maklumat yang diberikan kepada anda adalah berdasarkan rahsia dan untuk rujukan peribadi anda sahaja, dan anda akan mendapatkan persetujuan bertulis kami untuk kegunaan lain.

**KUMPULAN FAR EAST ORCHARD LIMITED**  
**Borang Permintaan Akses Data Peribadi**

**Pengesahan**

Saya mengesahkan bahawa permintaan ini berkaitan dengan data peribadi saya sendiri. Saya mengaku bahawa maklumat yang diberikan di dalam dan dengan permintaan ini adalah benar dalam semua aspek, dan bersetuju bahawa maklumat begitu boleh dikumpulkan, digunakan dan didedahkan oleh FEOrchard dan sekutunya untuk tujuan memproses permintaan ini dan/atau selaras dengan polisi perlindungan datanya.

Tandatangan: \_\_\_\_\_

Tarikh: \_\_\_\_\_

<b>Untuk kegunaan rasmi</b>	
Diterima oleh:	Tarikh:
Diproses oleh:	Tarikh: